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   Protokół  IX sesji 
Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia  25 czerwca 2019 roku 
 

                Obrady dziewiątej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się o godzinie 

900  i trwały do godzinny 1030. W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych zgodnie z listą 

obecności (nieobecni radni Mirosław Małecki, Piotr Turczyński ).  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy, 

2. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

3. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

4. Dariusz Górski – Skarbnik Gminy, 

5. Monika Kowalska – Naczelnik Wydziału SO, 

6. Anna Malinowska – Naczelnik Wydziału OR, 

7. Michał Ślęzak –  Naczelnik Wydziału MRO, 

8. Włodzimierz Rak – Naczelnik Wydziału FIP, 

9. Ewa   Kokowska – Radca Prawny, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych, Prezes Spółki PGKiM oraz mieszkańcy 

Włoszczowy. 

Przewodniczący Rady - powitał wszystkich zaproszonych gości.  

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady dziewiątej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej  

we Włoszczowie. Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 13 radnych 

i obrady są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do Rady z pytaniem czy są uwagi bądź propozycje zmian  

do porządku obrad,  zmian do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie  porządku obrad.  

Głosowanie :  13 głosów „za” (jednogłośnie),  porządek obrad  został przyjęty. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu  VIII sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał z VIII sesji Rady Miejskiej. 

5. Debata nad  raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2018 rok i głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok,  

2) absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2018rok, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Włoszczowa na lata 2019-2029, 

4) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok, 

5) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych, przysługujących nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze i tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  zajęć dla 

niektórych nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 

1982r. – Karta Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, 

7) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy Włoszczowa 

wraz z określeniem granic obwodów publicznych szkół podstawowych, 
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8) określenia zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych 

do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

na obszarze Gminy Włoszczowa, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i nadania statutu Młodzieżowej Rady 

Miejskiej we Włoszczowie, 

10) przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 

szkół podstawowych z terenu Gminy Włoszczowa, 

11) w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży 

pobierającej naukę na terenie Gminy Włoszczowa w formie stypendiów dla 

uzdolnionych uczniów klas 7-8 szkół podstawowych, 

12) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Włoszczowa prawa własności 

nieruchomości gruntowej położonej w Michałowie oraz wyrażenia zgody na 

obciążenie nabytej nieruchomości służebnością gruntową, 

13) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa w trybie bezprzetargowym, na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

7.Sprawy różne 

8.Zamknięcie obrad 

 

Do punktu 3                                                                                                                                                                                                                                                

Przyjęcie  protokołu VIII sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  VIII sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 29 maja 2019r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag.  Zapytał czy  są  

uwagi co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, 

protokół poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 13 głosów „za” (jednogłośnie) -  protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja Burmistrza Gminy z realizacji uchwał z  VIII  sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza o przedstawienie informacji z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na VIII sesji Rady Miejskiej w dniu 29 maja  2019r. podjęto 

7 uchwał, które przekazano: 

− w dniu 30 maja 2019 r. Wojewodzie Świętokrzyskiemu w trybie art. 90 ustawy z dnia  

8 marca 1990r. o samorządzie gminnym – 4 uchwały, 

− w dniu 30 maja 2019r. Regionalnej Izbie Obrachunkowej – w trybie art.11 ustawy z dnia 7 

października 1992r. o regionalnych izbach obrachunkowych – 3 uchwały, 

−  do ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego w trybie art. 15 

ust. 1 ustawy z dnia 20 lipca 2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych i niektórych aktów 

prawnych - 5 uchwał. 

Burmistrz przedstawił sposób realizacji uchwał podjętych na VIII sesji. Poinformował 

również, że w okresie między sesjami wydał 20 zarządzeń dotyczących funkcjonowania 

Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

 

Poinformował również, że w okresie miedzy sesjami miały miejsce ważne sprawy dotyczące 

naszego samorządu. Otrzymamy dofinansowanie na długo oczekiwany remont ulicy Zielonej 

we Włoszczowie, wkrótce podpisana  zostanie umowa i to zadanie zostanie zrealizowane. 

Będzie również dofinansowanie do strefy aktywnego wypoczynku - program rządowy, taka 

strefa powstanie w miejscowości Czarnca. Podpisane zostały umowy dotyczące budowy 

kanalizacji deszczowej  oraz  przebudowy ulicy Wiśniowej. Podpisano również umowę na 

przebudowę magistrali ciepłowniczej.    
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Do punktu 5 

Debata nad  raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2018 rok i głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum zaufania 

Przewodniczący Rady – Cyt. „Szanowni Państwo Burmistrz przedstawił Raport o stanie 

Gminy Włoszczowa za rok 2018 podczas VIII sesji, która odbyła się w dniu 29 maja bieżącego 

roku. W  dniu dzisiejszym odbędzie się debata nad raportem. W debacie ustawodawca 

przewidział możliwość zabierania głosu również przez mieszkańców gminy. Jednak 

mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie zobowiązany był do  złożenia pisemnego 

zgłoszenia, popartego podpisami co najmniej 20 osób w terminie do 28 maja. Informowałem 

o tym na sesji w dniu 16 kwietnia. Ponadto w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa zamieszczona została w tej sprawie informacja wraz ze wzorem zgłoszenia. Nie 

wpłynęło jednak żadne zgłoszenie od mieszkańców gminy. 

Dlatego też mieszkańcy nie mogą brać udziału w dzisiejszej debacie. Natomiast radni mogą 

zabierać głos bez ograniczeń czasowych.” 

Przewodniczący Rady – otworzył debatę nad raportem o stanie Gminy Włoszczowa za 2018 

rok,  zapytał kto z radnych chciałby zabrać głos. 

Radny Zbigniew Woldański – w imieniu mieszkańców podziękował Burmistrzowi za starania 

o to, aby ulica Zielona była ulicą z prawdziwego zdarzenia, posiadała kanalizację, 

odwodnienie i całą infrastrukturę. Podziękował Burmistrzowi w imieniu własnym, 

pracowników oraz mieszkańców  za  rewitalizację. Rozbudowa Domu Kultury we 

Włoszczowie jest realizacją tego programu, obiekt będzie piękny służący wszystkim 

mieszkańcom naszego miasta, Gminy jak również sąsiednim Gminom. Należą się również 

podziękowania dla Marszałka Województwa Świętokrzyskiego Pana Adama Jarubasa, który 

w poprzedniej kadencji przywiózł promesę na kwotę 15 milionów złotych na rewitalizację 

miasta. 

Radny Dariusz Gieroń -  stwierdził, iż nie ma większego zaufania od tego jakie dało 

społeczeństwo wybierając Burmistrza na drugą kadencję oraz radnych. Podziękował 

Burmistrzowi za nowo wybudowane Przedszkole, chyba najlepsze w województwie oraz za 

pierwszy Żłobek w Gminie Włoszczowa, za modernizację placówek oświatowych, boiska 

wielofunkcyjne, które powstały przy Szkole Nr 1 i Nr 2 we Włoszczowie. Podkreślił, iż 

w okresie wdrażania trudnej reformy oświatowej żaden z nauczycieli nie stracił pracy. 

Radny Roman Sybis -  powiedział, iż czytając raport o stanie Gminy zastanawiał się czy taki 

dokument jest potrzebny, po głębszej analizie doszedł do wniosku, że jest potrzebny 

chociażby ze względu na to, że pewne rzeczy ulatują z pamięci. Ten dokument odświeżył 

temat prac już wykonanych i prac, które powinny być zrealizowane, a jeszcze nie zostały. 

Wiele rzeczy zostało zrobione na terenie Gminy w 2018 roku, niektóre dokonania zostały już 

wymienione przez poprzedników np. budowa nowego Przedszkola i Żłobka - takie działania 

pamięta się latami, są to inwestycje na miarę XXI wieku. Wykonana została 

termomodernizacja budynków oświatowych, w ciągu jednego roku zmodernizowano 

5 obiektów - to jest duży wyczyn Burmistrza i jego zespołu. Jest efekt w zakresie 

oddziaływania na środowisko, są również oszczędności wykazane w tym raporcie np. szkoła 

Nr 1 we Włoszczowie oszczędność 20 tysięcy złotych, szkoła zyskała nową estetykę. 

Realizowany jest program opieki na bezdomnymi zwierzętami, w latach wcześniejszych 

można było zaobserwować wachty bezdomnych zwierząt, jest już zauważalna poprawa 

choćby rok 2018 - obserwuje się pojedyncze przypadki, są prowadzone właściwe i skuteczne 

działania ograniczania bezdomności zwierząt. Drugi ważny aspekt to utrzymanie zieleni na 

terenie miasta, powstały nowe rabaty, skwery, pasy zieleni wzdłuż dróg i chodników. Nowość 

architektoniczna to wybudowanie mostka łączącego chodniki u zbiegu ulic 1-go Maja 

i Broniewskiego i wiele innych inwestycji. Widać jak miasto pięknieje.  Duży problem to 

parkingi. Na terenie miasta ostatnio powstały dwa parkingi, jeden parking przy ulicy 1-go 

Maja, drugi za Kościołem, dzięki czemu zmniejszył się problem z parkowaniem 

samochodów. Rok 2018 obfitował w dokonania. Burmistrz może być zadowolony, bo zostało 

dużo zrobione. Jest jeszcze wiele życzeń, ale nie da się wszystkiego zrobić od razu.                        
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Za prowadzone inwestycje podziękowania należą się  Burmistrzowi i jego zespołowi, bo sam 

by tego nie dokonał. 

Radny Michał Szafrański  -  powiedział, iż w raporcie zwrócił uwagę na rzeczy, które cieszą 

i powinny cieszyć każdego z nas, są drogowskazem do przyszłych działań. Koledzy 

wypowiadali się o inwestycjach tzw. twardych, które widać. Zwrócił uwagę na społeczne 

zaangażowanie ludzi, na działalność organizacji pozarządowych. Przy współpracy 

Burmistrza, radnych wiele rzeczy udało się zrobić, ponieważ ludzie widzą pomoc ze strony 

samorządu dla organizacji pozarządowych, Kół Gospodyń Wiejskich. Za działalność dla 

lokalnej społeczności, wspieranie inicjatyw oddolnych, podziękowania za pomoc i wsparcie 

Burmistrza i Rady, za wsparcie inwestycji w postaci budowy świetlicy wiejskiej 

w Nieznanowicach. Powstało wiele Stowarzyszeń, które działają na rzecz mieszkańców 

gminy, aby żyło się co raz lepiej. Jest jeszcze wiele spraw, które należałoby załatwić, 

popracować nad nimi, wiąże się to z finansowaniem sieci wodociągowej, kanalizacyjnej.              

Jest jeszcze kilka miejscowości w Gminie, gdzie nie ma wodociągu czy też kanalizacji.          

Jest to „palący” problem dla tych mieszkańców i trzeba ten problem rozwiązywać. 

Podziękował za wsparcie dla działań prorozwojowych i za te wszystkie inwestycje, które 

zostały zrealizowane na terenie miasta i Gminy  Włoszczowa. 

Radny Jerzy Wiśniewski -  powiedział, że padło sporo podziękowań dla Burmistrza ze strony 

radnych miejskich za inwestycje we Włoszczowie. Jako radny reprezentujący mieszkańców 

wsi również podziękował Burmistrzowi za  wsparcie, za inwestycje, które powstały 

w  Kurzelowie i okolicach, za wodociągi w Silpi, Jeżowicach, Gościencinie. To dzięki 

zaangażowaniu Burmistrza te wodociągi powstały i w tym roku zostaną zakończone prace. 

Z tego się trzeba cieszyć i wielkie podziękowania również za  drogi gminne, powiatowe, które 

finansowo Burmistrz wspiera. Podziękowania za Ośrodek Zdrowia w Kurzelowie, którego nie 

było a obecnie już jest i służy mieszkańcom.  Dla miasta zostało dużo przeznaczonych 

pieniędzy i słusznie bo trzeba inwestować, jednak jest prośba, żeby również pomyśleć 

o terenach wiejskich. Przede wszystkim kanalizacja aby udało się w tej kadencji zrealizować 

chociaż połowę. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. Więcej zgłoszeń nie 

było Przewodniczący zamknął debatę na temat raportu. 

Przewodniczący Rady – poinformował, że w związku z zakończeniem debaty nad raportem 

o stanie gminy przeprowadzone zostanie głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi  wotum 

zaufania. Uchwałę o udzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania Rada podejmuje bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Rady.  

Niepodjęcie uchwały o udzieleniu Burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne 

z podjęciem uchwały o nieudzieleniu wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady – odczytał treść uchwały z pominięciem  podstawy prawnej 

i uzasadnienia, po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr IX/58/19  w sprawie  udzieleniem Burmistrzowi Gminy Włoszczowa wotum 

zaufania. 

Przewodniczący Rady – Cyt.” Panie Burmistrzu z okazji uzyskania wotum zaufania, składam 

Panu serdeczne gratulacje. Doskonale wiemy, że efektywność Pana działań jest w dużej 

mierze  wynikiem  dobrej współpracy z Radą Miejską oraz pracy zespołu pracowników, 

którymi Pan kieruje, ale główną odpowiedzialność ponosi Pan jako Burmistrz Gminy. 

Sprawując ten urząd udowodnił Pan, że jest Pan niezwykle skutecznym samorządowcem, 

potrafiącym realizować ciekawe pomysły, a Pana praca przyczynia się do rozwoju i promocji 

naszej Gminy. Życzymy Panu wytrwałości. Niech kolejne lata będą wypełnione sukcesami, 

społeczną akceptacją oraz źródłem satysfakcji i motywacji do dalszej pracy.” 

Przewodniczący Rady – powiedział, iż przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad.  

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Zostały szczegółowo omówione i zaopiniowane przez komisje. Dlatego też  na 
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sesji sprawnie  przebiega podejmowanie uchwał. Uchwały poddawane będą pod głosowanie   

w kolejności wymienionej w porządku obrad.          

Do punktu 6.1 

zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały, 

nie było zgłoszeń, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu  przystąpiono do głosowania.  

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr IX /59/19 w sprawie zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 

rok. 

Do punktu 6.2 

absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa z wykonania budżetu za 2018rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr IX/60/19 w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Włoszczowa 

z wykonania budżetu za 2018rok. 

Przewodniczący Rady – złożył Burmistrzowi serdeczne życzenia i gratulacje za prawidłowe 

i gospodarne zarzadzanie finansami Gminy Włoszczowa. 

Burmistrz – podziękował Radzie Miejskiej za udzielone wotum zaufania, za pozytywną 

debatę, ocenę pracy Burmistrza. Jest to wyraz akceptacji podejmowanych działań. 

Podziękował również za udzielone absolutorium. Ten raport, który zawiera konkretne liczby 

pokazuje, że udało się dużo zrealizować, nie byłoby to możliwe gdyby nie  dobra współpraca. 

Współpraca w tej i poprzedniej kadencji układała się pozytywnie. Efekty wspólnej pracy są 

widoczne, w postaci chociażby pozyskanych środków finansowych z zewnątrz, wykonanych 

dróg. Żadna złotówka, żadne Euro nie zostało zaprzepaszczone, to co było możliwe do 

pozyskania – pozyskaliśmy. To dzięki państwa akceptacji. Podziękowania dla wszystkich, 

którzy w ten nasz wspólny projekt byli zaangażowani, podziękowania dla 

współpracowników, dyrektora wcześniej zastępcy burmistrza Sławomira Owczarka, 

Skarbnika, który dba i troszczy się o nasze finanse, Sekretarza, wszystkich Naczelników, 

pracowników jak również podziękowania dla Państwa Sołtysów. Podziękowania dla 

mieszkańców,  moje słowa zostały tu na tej sali przypomniane na ostatniej sesji Rady przez 

jedną z pań, a mianowicie: samorząd to nie Burmistrz, Rada, samorząd to przede wszystkim 

mieszkańcy. Wszyscy powinniśmy dążyć do tego, aby jakość życia naszych mieszkańców 

z roku na rok polepszała się. Widać jak z każdym rokiem zmienia się ta nasza mała ojczyzna. 

Podziękowania dla kierowników jednostek, bo gros działań również jest realizowana przez  

spółki  i jednostki organizacyjne. Wszyscy powinniśmy myśleć o przyszłości tej małej 

ojczyzny i w tym kierunku powinniśmy zmierzać, bez podziałów politycznych.         

Do punktu 6.3 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2019-2029 

Przewodniczący Rady – poprosił pana Dariusza Górskiego - Skarbnika Gminy 

o przedstawienie projektu uchwały.  

Skarbnik – przedstawił projekt uchwały.  Powiedział, iż w pierwotnym projekcie uchwały 

w sprawie WPF na lata 2019-2029 jak również w kolejnym punkcie zmian w budżecie Gminy 

Włoszczowa na 2019 rok wprowadzone zostały poprawki, które w dniu dzisiejszym zostały 

przekazane radnym. Chodzi o zmianę dochodów w związku z wprowadzonym dotacjami 

celowymi z budżetu państwa na zadania z zakresu „Pomoc społeczna”. Wprowadzone zostały 

zmiany Zarządzeniami Burmistrza w okresie między sesjami. W stosunku do przekazanego 

projektu uchwały nastąpiły jeszcze zmiany w budżecie, doszły dwie pozycje: kwota 8.000 zł - 
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przeniesienie planu wydatków bieżących z jednostki ZPO w Koniecznie  na zadanie 

inwestycyjne roczne pn.” Urządzenie placu zabaw dla dzieci w Koniecznie przy szkole ” 

realizowane częściowo w ramach funduszu sołeckiego. Załącznik Nr 2, kwota 3500 zł zostaje 

przeniesiona z Działu 600 Rozdział 60017 „Drogi wewnętrzne” w ramach funduszu 

sołeckiego Sołectwa Wola Wiśniowa ze środków przeznaczonych na zakup kamienia na drogi 

gminne, na zakup siatek ochraniających boisko w Woli Wiśniowej. Jest to wniosek Sołectwa 

Wola Wiśniowa. Następna poprawka dotyczy załącznika Nr 4 „Zadania inwestycyjne roczne„ 

w 2019 roku w pozycji 27 - zostało wprowadzone nowe zadanie inwestycyjne pn. „Budowa 

siłowni plenerowej, strefy relaksu oraz placu zabaw o charakterze sprawnościowym 

w Czarncy„  kwota 150.861 zł w pierwszej kolumnie pozostaje bez zmian,  natomiast tutaj 

gdzie są dochody własne Gminy 100.861 zł, kwota 50.000,00 zł zostanie wykazana 

w kolumnie 9 jako dotacja celowa z budżetu państwa w punkcie „a” rozbicie na dochody 

własne i dotacje z budżetu państwa. Po dokonanych zmianach budżet wynosi po stronie 

planowanych dochodów 87.303.996,87zł, a po stronie planowanych wydatków 89.765.732,58 

zł. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są pytania, pytań nie zgłoszono. Odczytał treść uchwały 

z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej odczytaniu przystąpiono do 

głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie  13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/61/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2019-2029. 

 Do punktu 6.4 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać  głos w sprawie uchwały, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”(jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr IX/62/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2019 rok. 

Do punktu 6.5 

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

Przewodniczący Rady – poinformował, iż pismem z dnia 30 maja 2019 roku Prezes Sądu 

Okręgowego w Kielcach zwrócił się do Rady Miejskiej we Włoszczowie z prośbą 

o dokonanie naboru kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego we Włoszczowie. Termin 

zgłaszania kandydatów na ławników upływa z dniem 30 czerwca 2019 roku. Zgodnie z art. 

163 § 2 ustawy – prawo o ustroju sądów powszechnych, Rada Miejska ma obowiązek 

powołać zespół, który przedstawi na sesji opinię o zgłoszonych kandydatach. 

Na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu wczorajszym ustaliliśmy, że w skład zespołu wejdą 

następujące osoby:  Radni  Jerzy Wiśniewski, Dariusz Gieroń i Robert Suliga oraz 

przedstawiciel  Sądu Rejonowego we Włoszczowie  sędzia Piotr Bokwa  i Komendy 

Powiatowej Policji we Włoszczowie  asp. szt. Marcin Sochacki. 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 12 głosami ”za” 1 głos wstrzymujący  

podjęła uchwałę Nr IX/63/19 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych. 

 

Do punktu 6.6 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
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i opiekuńczych, przysługujących nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 

i tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  zajęć dla niektórych nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. – Karta Nauczyciela oraz 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/64/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych, przysługujących nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze i tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin  zajęć 

dla niektórych nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. 

– Karta Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych. 

Do punktu 6.7 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy Włoszczowa wraz 

z określeniem granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

 Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie, 

pytań nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, 

a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/65/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych na terenie Gminy Włoszczowa wraz z określeniem granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych. 

Do punktu 6.8 

określenia zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

obszarze Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zwrócił się do radnych o wyrażenie zgody na nie odczytywanie 

treści uchwały z uwagi na obszerny tekst. Rada wyraziła zgodę. Przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/66/19 w sprawie określenia zasad i trybu postępowania o udzielenie 

dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, położonych na obszarze Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 6.9 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i nadania statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej 

we Włoszczowie 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/67/19 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i nadania 

statutu Młodzieżowej Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

Do punktu 6.10 

przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół 

podstawowych z terenu Gminy Włoszczowa 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 
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zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/68/19 w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych z terenu Gminy Włoszczowa. 

Do punktu 6.11 

w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży pobierającej 

naukę na terenie Gminy Włoszczowa w formie stypendiów dla uzdolnionych uczniów klas 

7-8 szkół podstawowych 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zwrócił się do radnych o wyrażenie zgody na nie odczytywanie 

treści uchwał z uwagi na obszerny tekst. Rada wyraziła zgodę. Przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/69/19 w sprawie szczegółowych warunków udzielania pomocy 

dzieciom i młodzieży pobierającej naukę na terenie Gminy Włoszczowa w formie stypendiów 

dla uzdolnionych uczniów klas 7-8 szkół podstawowych. 

Do punktu 6.12 

wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Włoszczowa prawa własności nieruchomości 

gruntowej położonej w Michałowie oraz wyrażenia zgody na obciążenie nabytej 

nieruchomości służebnością gruntową 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie, pytań nie 

zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po jej 

odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie)  

podjęła uchwałę Nr IX/70/19 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy 

Włoszczowa prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Michałowie oraz 

wyrażenia zgody na obciążenie nabytej nieruchomości służebnością gruntową. 

Do punktu 6.13 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Włoszczowa w trybie bezprzetargowym, na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej 

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

Radny Jerzy Wiśniewski – zwrócił się do radnych o poparcie tej uchwały, ponieważ ta 

nieruchomość położona jest w miejscowości  Kurzelów w sąsiedztwie Domu Kultury, działka 

ta dawno temu została zabudowana budynkiem w którym mieściła się restauracja.                           

Ta nieruchomość nie służy Gminie, gdyż  na niej stoi część budynku. Nikt inny tej działki nie 

kupi, dlatego należy tę sprawę uregulować, bo wartość tej działki jest znaczna. Należy się 

przychylić pozytywnie do tej uchwały. Jest gorąca prośba do Burmistrza,  bo w uchwale nie 

ma podanej wyceny tej działki. Budynek jest wystawiony na sprzedaż, cena za ten budynek 

jest dość wysoka. W związku z tym ta działka ma również odpowiednią  wartość, należałoby 

wynegocjować rozsądną kwotę z kupującym. Jest prośba do burmistrza i radnych jeśli już 

dojdzie do wyceny i sprzedaży tej działki, aby  pieniądze pozostały w Kurzelowie.   

Przewodniczący Rady – zapytał   czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tej sprawie, pytań 

nie zgłoszono, odczytał treść uchwały z pominięciem podstawy prawnej i uzasadnienia, a po 

jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr IX/71/19 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Włoszczowa w trybie bezprzetargowym, na poprawienie 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

Do punktu 7 

 Sprawy różne 

Przewodniczący Rady – zapytał kto chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Radny Jerzy Wiśniewski – poprosił pana Norberta Celebańskiego - Dyrektora ZPO 
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w Kurzelowie o przedstawienie jak wygląda sprawa otwarcia przedszkola w okresie 

wakacyjnym. 

Dyrektor Szkoły– wyjaśnił, iż zostanie zapewniona opieka dla dzieci w przedszkolu 

w miesiącu sierpniu. Nie ustalono żadnego limitu w zakresie minimalnej liczby dzieci. 

Ryszard Karpiński Sołtys Sołectwa Konieczno – powiedział, że:  

➢  w Koniecznie do dziś nie działa Ośrodek Zdrowia i nie widać żadnych działań w tym 

kierunku, 

➢ zebranie wiejskie zawnioskowało o ustalenie przebiegu drogi gminnej, chodzi o drogę 

biegnącą w kierunku Cmentarza i druga droga biegnąca w kierunku Ogarki. W Gminie 

nie udało się ustalić szerokości drogi i nie było konkretnej odpowiedzi co należy 

w tym temacie zrobić.  

Zwrócił się do Burmistrza o powołanie geodety do ustalenia granic, gdyż wcześniej pas 

drogowy były szerszy. Szczególnie dotyczy to drogi w kierunku Cmentarza. Natomiast pas 

drogowy w kierunku Ogarki  pozostawia sporo do życzenia, część tego pasa ktoś oczyścił 

z chwastów. Pozostaje wąski pasek asfaltu i chwasty  na poboczu, zagraża to bezpieczeństwu 

w ruchu drogowym.  Poprosił  pisemne udzielenie odpowiedzi.    

Dodał, że w Internecie można było przeczytać, że Gminy otrzymują dotacje na remonty boisk 

szkolnych i inne działania. W Koniecznie trawa przy szkole „pamięta” lata osiemdziesiąte. 

Do szkoły w Koniecznie uczęszcza sporo dzieci i należałoby coś w tym temacie zrobić. Skoro 

są pieniądze  i inne Gminy otrzymują to Gmina Włoszczowa powinna je również otrzymać. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – ustosunkował się do wypowiedzi pana 

Ryszarda Karpińskiego dotyczącej boisk sportowych. Gmina Włoszczowa pozyskała środki 

finansowe na dwa boiska zlokalizowane przy szkole Nr 1 i 2 we Włoszczowie. To były 

bardzo duże inwestycje z programu ministerialnego, czyli dopłata z budżetu państwa.            

Boiska zostały ujęte w Planie Rewitalizacji miasta,  czyli do tej kwoty gdzie Gmina musiała 

wnieść wkład własny będą jeszcze refundowane środki to do wiadomości, aby pan wiedział 

więcej co się dzieje w tym temacie. Jeśli chodzi o boiska przy poszczególnych szkołach są już 

gotowe dokumentacje i pozwolenia na budowę, zgłoszone zostały w Starostwie Powiatowym. 

Boisko przy szkole w Koniecznie, Kurzelowie oraz w Czarncy. Były konsultacje w tym 

zakresie z Dyrektorami tych szkół i nauczycielami wychowania fizycznego. Program 

o którym pan wspomniał  to był Program dla Gmin o szczególnym obszarze zagrożenia, 

a  Włoszczowa do takich Gmin nie należy, więc nie mogliśmy skorzystać z tych pieniędzy. 

W tym roku Ministerstwo ogłosiło konkurs na boiska przy szkołach i na cały kraj 

przeznaczono kwotę 5.000.000 złotych na dofinansowanie. Natomiast jeśli chodzi o drogę 

z Konieczna do Cmentarza - pas drogowy jest szerszy niż wykonany asfalt, to nie znaczy, że 

jeśli pas drogowy wynosi 12 metrów to droga powinna mieć 12 metrów. Wykonuje się taką 

drogę jaka fizycznie jest potrzebna. Trudno się odnieść u koga pan był w Urzędzie, że nie 

otrzymał pan odpowiedzi. Nie był pan u mnie, aby uzyskać  informację o szerokości tej drogi, 

są mapy rastrowa, gdzie naniesiona jest szerokość drogi. To jest podstawa do stwierdzenia 

szerokości drogi, bo w rzeczywistości to różnie może być. Sprawy geodezyjne to, nie są 

sprawy jasne, ani proste.   To, że na starej mapie rastrowej jest zapisane, że posiada 4 metry, 

czy też 8 metrów to nie znaczy, że  tak jest faktycznie. 

Burmistrz – odniósł się do drogi w kierunku Ogarki.  Ten „listek asfaltu” został ułożony na 

tyle na ile pozwalały możliwości techniczne tej drogi w kadencji 2002-2006. Taką działką 

Gmina dysponowała. Natomiast droga od ostatniej posesji w Koniecznie do Ogarki została 

uregulowana i wyremontowana. Jest to droga szutrowa z wyprostowanymi granicami. 

Natomiast od drogi powiatowej do końca, gdzie jest położony asfalt droga ma takie parametry 

jakie ma i tyle zostało zrobione. 

Sławomir Owczarek Dyrektor Biura ds. Inwestycji – odniósł się do pytania Sołtysa 

Karpińskiego dotyczącego funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Koniecznie - przykład 

Ośrodek Zdrowia w Kurzelowie, którego przez dłuższy czas nie było, trwały ponad dwa lata 

starania Gminy zanim udało się namówić panią doktor, żeby otworzyła Ośrodek Zdrowia. 

Ośrodek Zdrowia  zwany  POZ jest to prywatna praktyka danego lekarza. Żeby lekarz 
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otworzył taki Ośrodek to z chęcią go otworzy jeśli będzie miał odpowiednią ilość pacjentów, 

w Kurzelowie na chwilę obecną  na parę tysięcy osób, które mogłyby być zapisane do tego 

Ośrodka  jest zapisanych około 140 osób i nikt nie wie jak długo ten Ośrodek Zdrowia będzie 

funkcjonował, ponieważ pani doktor nie będzie wiecznie dokładać do tego interesu. Tak samo 

to dotyczy w chwili obecnej Konieczna, prowadzone były rozmowy z wieloma osobami 

i byłym Dyrektorem ZOZ Włoszczowa odnośnie tego, czy nie byłby zainteresowany 

uruchomieniem  Ośrodka Zdrowia w Koniecznie gdyż sądzono, że w Koniecznie będzie 

więcej osób zapisanych do lekarza niż w  Kurzelowie. W tamtej części Gminy mieszkańcy 

Silpi, Gościencina przepisali się do Maluszyna tam jest na miejscu lekarz, apteka i mają 

bliżej. W pobliżu Konieczna nie ma  tak blisko żadnego Ośrodka. Gmina liczyła, że tam 

będzie więcej chętnych osób na chwilę obecną mimo prowadzonych rozmów z lekarzami, 

CARITAS, Dyrektorem ZOZ, ogłoszenia na stronie Internetowej żaden z lekarzy oraz firm 

nie chce się podjąć prowadzenia Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Koniecznie. Nie 

możemy nakazać lekarzowi, aby utworzył tam ten Ośrodek Zdrowia po prostu nie mamy 

takiego prawa nakazu. 

Sołtys Ryszard Karpiński – stwierdził, że to są zadania Gminy nie Karpińskiego Ryszarda czy 

też lekarza. Czy to będzie prywatna praktyka czy inna to nie ma znaczenia bo POZ jest 

zadaniem własnym Gminy i to jest sprawa Gminy nie mieszkańców. 

Dyrektor Sławomir Owczarek – zwrócił się do pana Karpińskiego - mija się Pan z prawdą, bo 

to nie jest tak do końca jak to pan mówi, że to jest zadanie własne Gminy. Zadanie własne 

Gminy w tym zakresie polega na stworzenie warunków i te warunki są stworzone, Gmina 

chce wynająć ale żaden lekarz na dzień dzisiejszy nie chce się podjąć prowadzenia Ośrodka 

Zdrowia w Koniecznie.  Jeśli się zgłosi lekarz, czy też obecny Dyrektor ZOZ, CARITAS  

i zdecyduje się, na uruchomienie placówki to podejmiemy działania. Bo dla nas czy 

mieszkańców to nie jest ważne, czy tę placówkę będzie prowadzona przez ZOZ, czy też 

CARITAS  czy też inną osobę.  Ważne jest to, aby tam był lekarz, bo to jest najistotniejsze 

dla mieszkańców. 

Sołtys Ryszard Karpiński -  skierował pytanie do Dyrektora - czy czytaliśmy tę samą ustawę 

czy pan rozumie co to jest zadanie własne Gminy? Bo jeśli pan tego nie rozumie to niech pan 

nie wysuwa dyrdymałów, że przygotowanie warunków. Gmina to prowadzi, a nie tylko 

przygotowanie. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do pana Karpińskiego, aby spotkać się po sesji 

i konstruktywnie porozmawiać w tym temacie bo tu są niepotrzebne przepychanki słowne. 

Sołtys Karpiński – zwrócił się do Burmistrza informując, iż cieszy go to, że droga 

z Konieczna do Ogarki została wytyczona. Wracając do szerokości asfaltu to jest dlatego 

wąski pasek drogi, bo w 2017 roku tam miała być prowadzona kanalizacja ale pas drogowy 

jest o wiele szerszy, gdyby była tam kanalizacja droga byłaby szersza ale kanalizacji tam nie 

ma i należy tę drogę dokończyć aż do drogi powiatowej. 

Burmistrz -  podziękował za przedstawione wnioski. Zwrócił się do Sołtysa Karpińskiego, 

aby spojrzeć jak to wygląda na mapie. Jeśli  chodzi o drogę w kierunku drogi powiatowej  

można zobaczyć jak przebiega pas drogowy.  

Powiedział, iż chciałby serdecznie podziękować wszystkim, którzy zaangażowali się 

w organizację Dni Włoszczowy: sponsorom, Dyrektorowi Domu Kultury we Włoszczowie 

Sylwestrowi Kowalskiemu wraz z pracownikami, którzy byli bardzo zaangażowani w to 

przedsięwzięcie, mieszkańcom za liczny udział. Dodał, iż w budżecie Gminy przeznaczono 

taką samą kwotę jak w roku ubiegłym na organizację Dni Włoszczowy, żeby nie było 

niedomówień, że z takim rozmachem zaproszono tyle gwiazd, a budżet był na poziomie lat 

poprzednich. Duże podziękowania jeszcze raz dla sponsorów. Poinformował, iż  w dniu 25 

sierpnia br. odbędą się piąte Gminne Dożynki w Woli Wiśniowej na które  serdecznie 

zaprasza wszystkich mieszkańców Gminy. 

Radny Zbigniew Woldański -  poinformował, iż Włoszczowa z dnia na dzień pięknieje. 

Miasto ma taką specyfikę, że jest rozciągnięte.  Poprosił,  aby w ciągu ulic Sienkiewicza, 

Partyzantów, Wiśniowej postawić kilka ławek z wykorzystaniem pasów zieleni, aby osoby 
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starsze mogły chwilę odpocząć idąc do domu zwłaszcza w taką pogodę jaką obecnie mamy. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w sprawach różnych, 

więcej pytań nie zgłoszono.   

Do punktu 8   

Przewodniczący Rady – stwierdził, iż został wyczerpany porządek dzisiejszy obrad, 

podziękował za udział w sesji i zamkną dziewiątą sesję Rady Miejskiej we Włoszczowie.    

      

 

   

Protokołował                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

Mirosław Witkowicz                                                        /-/ Grzegorz Dudkiewicz 

 
 

 

 

 


